
Referat fra styremøte Brevik Seilforening 01.02.2023 

Til stede: Trine Roald, Ole Øyvind Ingebretsen, Nina Nikodim-Amlie, Rune Gordon Olsen, 

Nina Klavenes, Jørn Fougner, Andreas Buskop,  

Ikke til stede: Pål Klavenes, Runar Borge 
 

Sak 01/23 Godkjenning av forrige møtes referat. 

• Godkjent. 

 

Sak 02/23 Gjennomgang økonomi (2022, Nina A.) 

• Det er stor økning av utgifter til strøm. Omtrent dobling fra 2021 til 2022 og det er 
behov for å se på ulike tiltak for å redusere forbruket. 

• Retningslinjer for overvintring av båter:  

Alternativ 1: Debiterer en månedlig kostnad inkludert strøm fra oktober til april (7mnd).  
Alternativ 2: Stenge båthavnen og stenge strømmen. 

 

• Vi går for alternativ 2, og stenger havnen fra 1. november til 1. april. 

• Ole Øyvind sjekker om vi må ha lys på brygga gjennom vinteren. 

• Sette inn måler for å se hva forbruket er på brygga gjennom hele året. Espen 
ordner en måler. 

• Bryggeleieavgift indeksreguleres og økes som følge av høye strømpriser. Ole Øyvind 

sender ut årets kontrakt med justerte priser for båtplasser. Kr. 600 for 4 meter og 

oppover og kr 100 for de små plassene. 

• Status regnskap des 2022:  
Inntekter 1.766.267NOK.  
Kostnader 1.668.939NOK. 
Overskudd 81.354NOK 

• NM-regnskap skal synligjøres med egen kolonne i regnskapet som legges fram for 
årsmøtet. 

Sak 03/23 Orientering anlegg (Jørn) 

• Status bryggeutvidelsen: Arbeidsgruppa jobber videre mot et medlemsmøte og 

deretter generalforsamling. Jørn holder kontakt med utbygger og han virker positiv 
til planene. Venter på arkeologisk utgraving før utbygger kan sette i gang bygging. 
Medlemsmøtet holdes 17. april. Foreløpig ekstraordinært årsmøte 8. eller 9. mai. 

• Status V&A-anlegg: Ved å «snu» anlegget så kan vi bygge ny sjøbu med dusj og 
toaletter, med kommunal pumpestasjon i bygget. Kommunen tar da ansvaret for 

drift og vedlikehold av pumpekum. Vi avventer kalkyle fra V&A laget.  



Sak 04/23 Forslag til justering av retningslinjer og fakturering av strømforbruk for båter 
som overvintrer. (Nina A.) 

• Se sak 02/23 

Sak 05/23 Sette i gang prosjektgruppe - beregning av strømforbruk for båter gjennom 
hele året. 

• Se sak 02/23 

Sak 06/23 Forslag til ny lovnorm. (Trine) 

• Ny lovnorm vedtas. 

• Trine informerer medlemmer om dette. 

Sak 07/23 Forslag til revidert organisasjonsplan. (Klubben min, Ole Øyvind) 

• Trine la frem forslag som vi diskuterte, og vedtok med noen endringer. 

• Forslaget legges fram for årsmøtet. 

Sak 08/23 Gjennomgang av planer og budsjetter for gruppene. Dette er en del av 
årsberetningen som alle undergrupper må ha klart til dette møtet (i hvert fall utkast) da 

det skal inngå i saksdokumentene. 

• Joller (Rune): 8 optimister tilgjengelig. Budsjett på ca 25.000 til vedlikehold på 

disse. 2 stk Lasere i klubben nå, 6.900 til utstyr til disse. Våtdrakter, sko og vester 

kjøpes inn, ca 45.000 til dette. Foreløpig budsjettbeløp for jollegruppa er på 

112.000. Det er gitt støtte fra Gjensidigestiftelsen til denne satsningen. 

• Brett (Andreas): BS har fått 80.000 til å å vedlikeholde eksisterende park, kjøre kurs 
og i tillegg kjøpe utstyr til Wingfoiling. «VIBRANT» stiller med trenere og arrangerer 
3 dagers kurs 9.-11. juni. Det kjøpes inn 3 brett som kan brukes av flere 
størrelser/aldersgrupper. 

• Kjølbåt (Pål): Terminliste og gjennomføring av kurs. 

• Entype (Runar): 

• Jente/dame-gruppe? (Trine): Jentekveld på Seivall med fokus på det sosiale og 

informasjon fra Silje With om hennes erfaringer som seiler. 

 
Sak 09/23 Eventuelt 

• Klubbkonferanse og Seiltinget 11. og 12. mars. Vil noen dra på dette?  

• Neste styremøte 21. februar. 
 

 
Referent Nina Klavenes 
Informasjonsansvarlig 
 



 
  
  
 
  
  

 


